

pqi

PD10
Power Bank

pqi

PD10
Power Bank

10000mAh 快充行動電源說明書

10000mAh Power Bank
INSTRUCTION MANUAL

感謝您購買 pqi PD10 行動電源!

在使用您的新設備之前，請仔細閱讀本說明手冊

這樣您就可以安全地使用您的新設備並充分享受其所有功能。

請務必將本說明手冊保存在安全的地方以備日後參考。

Thank you for purchasing pqi PD10 Power Bank!

Before using your new device, please carefully read this instruction manual so that you can use your new device safely and fully enjoy all of its features.

Be sure to keep this instruction manual in a safe place for future reference.

產品規格

型號：PD10

輸入 1 (Micro USB) : 5V=2A/9V=2A

輸入 2 (TYPE C) : 5V=3A/9V=2A

輸出 1 (TYPE C) : 5V=2.4A/ 9V=2.22A/12V=1.67A

輸出 2 (USB A) : 5V=3A/9V=2.0A/12V=1.5A

電池類型：可充式鋰行動電源 | 電池容量：37Wh

額定容量：6000mAh/5V；3200mAh/9V；2300mAh /12V

尺寸：105mm x 52mm x 25mm

重量：175g | 保固：1年 | 操作溫度：0°C-45°C

Product Specifications

Model name : PD10

Input 1 (Micro USB) : 5V=2A/9V=2A

Input 2 (TYPE C) : 5V=3A/9V=2A

Output 1 (TYPE C) : 5V=2.4A/ 9V=2.22A/12V=1.67A

Output 2 (USB A) : 5V=3A/9V=2.0A/12V=1.5A

Battery Type : Rechargeable Li-Power Bank | Cell Capacity : 37Wh

Product Capacity : 6000mAh/5V ; 3200mAh/9V ; 2300mAh /12V

Dimensions : 105mm x 52mm x 25mm

Weight : 175g | Warranty : 1 Year | Operating temperature:0°C-45°C

LED 指示燈

按下LED的指示燈開關後，液晶數位螢幕即可顯示目前的電量。

LED Indicator Light

After pressing the LED indicator switch, the LED digital screen can display the current power.

如何為行動電源充電

- 使用變壓器和充電線為裝置充電
- 裝置充電時，上面的液晶數位螢幕會顯示電量。當顯示為100時，即代表裝已完全充電。
- 在本裝置進行充電時，請勿使用本裝置為其他裝置充電。
- 充電時請使用正確的輸入電流(請參閱產品規格)，以確保裝置的使用壽命。

How to charge the Power Bank

- Charge the device with a compatible cable and charger.
- While the device is charging, the LED digital display above will display the power level. When it shows 100, it means the device is fully charged.
- Please do not charge turn on the battery pack, or use the battery pack to charge other devices, when the battery pack is charging.
- Please use an appropriate input current (see product specifications) when charging to ensure the service lifetime of the device.

如何使用本裝置

請將充電線的一端插入行動電源上的USB-C端口或USB-A端口，另一端插入設備上的端口接收器，充電立即開始。充電完成後，移動電源將自動關閉。

How to charge devices using the Power Bank

Please plug one end of the charging cable into the USB-C or USB-A port of the power bank and the other end into the port receiver of the device to start charging immediately. When charging is completed, the power bank will automatically shut down.

安全使用準則

使用本裝置前，請先閱讀說明手冊。

- 使用前請將裝置充電完全。
- 在任何情況下，請勿在高於許可溫度範圍內的環境下或在裝置潮濕時使用。
- 請避免將裝置直接曝曬於陽光下。請遠離火源和熱源。
- 請勿將裝置泡入水中或放入火源中。
- 請勿撞擊、丟擲或試圖打開裝置。
- 請放在嬰兒或孩童無法接觸的地方。
- 請勿允許孩童在沒有成人監督的情況下使用裝置。
- 為裝置充電時，請使用適合的變壓器。
- 請注意，電池不能反充電。
- 長時間未使用可能會造成電池品質降低請至少每3個月讓電池完全充電和放電。
- 長期不使用時，請將裝置存放在乾燥的環境。
- 報廢裝置時，請確定妥善丟棄在電池回收站請勿丟棄於垃圾中。
- 未具備同時充放電功能。

Operating Notes

Please read the instruction manual before using this unit.

- Please fully charge the device before initial use.
- Do not under any circumstances use the device in an environment hotter than the allowable temperature range.
- Do not under any circumstances use the device when its wet, or under water.
- Please avoid placing the device in direct sunlight.
- Keep away from fire, or extreme heat.
- Please do not submerge the device in water or place the device in fire.
- Please do not strike, throw, or attempt to open the device.
- Keep out of the reach of infants and children.
- Please do not allow children to use the device without adult supervision.
- Please use an appropriate cable and adapter when charging the device.
- Note that the battery should not be reverse-charged.
- Extended periods without use can cause the battery to degrade. Please allow the battery to fully charge and discharge at least once every 3 months.
- Store the device in a dry environment when not in use for extended periods of time.
- When disposing of the device, please make sure to do so properly at a battery recycling station.
- Do not dispose the batter pack in the trash.
- Does not have simultaneous charging and discharging function.